
1 

 

Protokół Nr LXXXIV/2023 

z LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 23 listopada 2023 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:05, zakończyła się o 14:45. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXII, LXXXIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2024. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2023 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy 

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, 

pozostające w administracji tej jednostki organizacyjnej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu 

położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Katarzynów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Kaliskiej.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 

wynoszącego 1/8 części ograniczonego prawa rzeczowego w postaci spółdzielczego 
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własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego nr 27 położonego na osiedlu Bratkowice 

nr 23 w Łowiczu. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych 

z budżetu Miasta Łowicza na dofinansowanie przedsięwzięć mających na celu poprawę 

jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji pyłów i gazów cieplarnianych poprzez 

wymianę źródeł ciepła i poprawę efektywności energetycznej w lokalach mieszkalnych 

znajdujących się w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych w ramach Programu 

„Ciepłe Mieszkanie” Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi na terenie Miasta Łowicza. 

15. Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie reparacji, odszkodowań 

i zadośćuczynienia z tytułu start, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

18. Sprawy różne. 

19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie obrad LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Porządek po zmianie:  

1. Otwarcie obrad LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXII, LXXXIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia ze 

Skarbem Państwa – Ministrem Cyfryzacji. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta 

Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2023 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy 

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 
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przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, 

pozostające w administracji tej jednostki organizacyjnej. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu 

położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Katarzynów. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Kaliskiej.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 

wynoszącego 1/8 części ograniczonego prawa rzeczowego w postaci spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego nr 27 położonego na osiedlu Bratkowice 

nr 23 w Łowiczu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych 

z budżetu Miasta Łowicza na dofinansowanie przedsięwzięć mających na celu poprawę 

jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji pyłów i gazów cieplarnianych poprzez 

wymianę źródeł ciepła i poprawę efektywności energetycznej w lokalach mieszkalnych 

znajdujących się w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych w ramach Programu 

„Ciepłe Mieszkanie” Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi na terenie Miasta Łowicza. 

16. Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie reparacji, odszkodowań 

i zadośćuczynienia z tytułu start, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

19. Sprawy różne. 

20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

21. Zakończenie obrad LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Panią Agnieszkę Sznicer 

Sekretarz Miasta, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXIV Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem Cyfryzacji 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem 

Cyfryzacji w punkcie 6, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „ za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3  

Protokoły z LXXXII i LXXXIII Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokoły zostały 

przyjęte bez zmian. 
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Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – przedstawiła Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

z Wydziału Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta (opinia 

pozytywna). 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej).  
(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

8 „za”, 8 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

uchwały. 

 

Ad. 5  

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 

przedstawiła Pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta (opinia 

pozytywna). 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (komisja nie wypracowała opinii pozytywnej).  

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

7 „za”, 9 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

uchwały. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem 

Państwa – Ministrem Cyfryzacji – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem Cyfryzacji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/580/2023 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz 

na lata 2023 – 2033 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Wiceprzewodniczący Rady Marek 

Boroski, Radna Zofia Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2023 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 
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 14 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/581/2023 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok – przedstawił Pan 

Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 

2023 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 
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 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/582/2023 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łowicza 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024 – przedstawił Pan Krystian Cipiński, Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Kroc, Pan Krystian Cipiński, 

Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej 

i Przedsiębiorczości. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta (opinia 

pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 
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17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/583/2023 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez Burmistrza 

Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, 

wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym 

w 2023 roku – przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu 

i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Radna Zofia Wielemborek zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Olko. 

Radna Zofia Kroc zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Igielskiego.  

Radny Józef Szczepanik zgłosił kandydaturę Radnego Michała Zielińskiego.  

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Radnego Grzegorza Durki.  

 

Radny Krzysztof Olko wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Krzysztof Igielski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Michał Zieliński wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Grzegorz Durka nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Radny Michał Trzoska zaproponował, aby jeszcze jeden Radny zrezygnował 

z kandydowania, co by ułatwiło całą procedurę głosowania.  

 

Radny Michał Zieliński zrezygnował z kandydowania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie 

zamknęła listę kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych: Krzysztofa Olko 

i Krzysztofa Igielskiego do Komisji powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza 

do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, wniosków o przyznanie 

nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie wysokich wyników sportowych 

we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2023 roku. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/584/2023 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu lub dzierżawy po umowach zawartych 

na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których przedmiotem są te same 

nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostające 

w administracji tej jednostki organizacyjnej – przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa, Radny Lech Aniszewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnych umów najmu 

lub dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi 

stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach 

Gminy Miasto Łowicz, pozostające w administracji tej jednostki organizacyjnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/585/2023 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej 

w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Katarzynów – przedstawiła Pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, 

Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki 

gruntu położonej w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Katarzynów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/586/2023 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

położonych w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy Kaliskiej – przedstawiła Pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa, Radny Lech Aniszewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
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nieruchomości gruntowych położonych w Łowiczu w obrębie Kostka w rejonie ulicy 

Kaliskiej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pieta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/587/2023 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału wynoszącego 1/8 części 

ograniczonego prawa rzeczowego w postaci spółdzielczego własnościowego prawa 

do lokalu mieszkalnego nr 27 położonego na osiedlu Bratkowice nr 23 w Łowiczu – 

przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 
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(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

udziału wynoszącego 1/8 części ograniczonego prawa rzeczowego w postaci spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego nr 27 położonego na osiedlu Bratkowice 

nr 23 w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/588/2023 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Miasta 

Łowicza na dofinansowanie przedsięwzięć mających na celu poprawę jakości powietrza 

oraz zmniejszenie emisji pyłów i gazów cieplarnianych poprzez wymianę źródeł ciepła 

i poprawę efektywności energetycznej w lokalach mieszkalnych znajdujących się 

w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych w ramach Programu „Ciepłe Mieszkanie” 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na terenie 
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Miasta Łowicza – przedstawił Pan Tomasz Nowak Inspektor w Wydziale ds. Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Pan Tomasz Nowak 

Inspektor w Wydziale Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowych z budżetu Miasta Łowicza na dofinansowanie przedsięwzięć mających 

na celu poprawę jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji pyłów i gazów cieplarnianych 

poprzez wymianę źródeł ciepła i poprawę efektywności energetycznej w lokalach 

mieszkalnych znajdujących się w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych w ramach 

Programu „Ciepłe Mieszkanie” Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi na terenie Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIV/589/2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę od godziny 11:48 

do godziny 13:00. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 16 

Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie reparacji, odszkodowań 

i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie Gminy Miasto Łowicz – przedstawił Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Radna Zofia Kroc, Radna Zofia 

Wielemborek, Radny Jakub Wolski, Radny Paweł Pięta, Radny Lech Aniszewski, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie stanowiska Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie reparacji, 

odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści 

Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu. 

10. Radny Paweł Pięta nie brał udziału w głosowaniu. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Henryk Zasępa nie brał udziału w głosowaniu. 
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20. Radny Michał Zieliński nie brał udziału w głosowaniu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu. 

 

11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie reparacji, odszkodowań 

i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

 

Ad. 17 

Interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania zostały udzielone. 

 

Radny Michał Zieliński w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz” złożył interpelację 

w sprawie alokacji środków finansowych w kwocie 50 tysięcy złotych na utwardzenie 

nawierzchni terenu przylegającego do Schroniska Miejskiego.   

 

Radna Zofia Kroc złożyła zapytanie w sprawie przygotowania planowanego przetargu 

dotyczącego sprzedaży działki wraz z kotłownią na osiedlu Reymonta: 

− na jakim etapie są prace przygotowawcze? 

− kiedy może nastąpić ogłoszenie przetargu? 

 

Ad. 18 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Kroc, Radny Dariusz Dzik, 

Radny Lech Aniszewski, Radna Zofia Wielemborek, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz 

Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 19 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z prośbą o wsparcie finansowe realizacji filmu o lokalnej malarce, 
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− pismo od Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 4 w Łowiczu z prośbą o dokonanie 

przebudowy i oświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. Stanisławskiego, naprzeciwko 

Szkoły Podstawowej Nr 4, 

− pismo Burmistrza Miasta Łowicza do Starosty Powiatu Łowickiego przekazujące według 

właściwości wyżej wymieniony wniosek Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 4 

w Łowiczu  

− odpowiedź Burmistrza Miasta Łowicza w sprawie zwiększenia kwoty przeznaczonej 

na sterylizację kotów wolno żyjących z terenu Miasta Łowicza w 2024 roku, 

− odpowiedź Burmistrza Miasta Łowicza w sprawie zwiększenia kwoty przeznaczonej 

na sterylizację i kastrację wolno żyjących kotów z terenu Miasta Łowicza w 2023 roku, 

− opinia przedstawicieli Zarządów Osiedli dotycząca projektu Statutu Osiedli, 

− sprawozdanie Burmistrza Miasta Łowicza z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2020 – 2023” za lata 2020 – 2021, 

− pismo przedstawicieli Zarządów Osiedli z prośbą o pomoc organizacyjną, merytoryczną 

oraz wsparcie techniczno-informatyczne na potrzeby realizacji wyborów do Zarządów 

Osiedli oraz Przewodniczących, 

− pismo w sprawie wezwania do wykonania – wydzielenia działki budowlanej zgodnie 

z ustawą oraz e-mail z propozycją, żeby tą sprawą zajęła się Komisji Rewizyjna, 

− utwardzenia drogi dojazdowej do posesji na ul. Poznańskiej, 

− pismo od Łowickiego Stowarzyszenia Przyjaciół Zwierząt z prośbą o poparcie działań 

Stowarzyszenia i włączenie się w pomoc kotom wolno żyjącym przebywającym 

w siedliskach na terenie miasta, osiedlach i działkach. 

(stanowią załączniki) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Michał Trzoska, Wiceprzewodniczący Tadeusz 

Żaczek, Radny Paweł Pieta, Radna Zofia Wielemborek, Radna Zofia Kroc, Radny Lech 

Aniszewski, Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Pani Edyta Fabijańska 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych, Pan Wojciech Rykowski Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji 

i Remontów, Pan Bogdan Suchanek Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunikacji w Łowiczu, 

Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: potrzeby wprowadzenia zmian na stronie internetowej 

miasta, podziękowań za umieszczenie informacji o przebudowie mostu na ul. Mostowej, 

uroczystości w dniu 02.12.2023 r. promującej 18 tom roczników łowickich, ścieżki rowerowej 

na ul. Dmowskiego (ruch ciężkich maszyn), wyborów do Zarządów Osiedli, przygotowania 

miasta do okresu zimowego, zastrzeżenia numer PESEL, podziękowania za doświetlenie 

kolejnego przejścia dla pieszych na ul. Łęczyckiej, udrożnienia odpływu wody ze studzienek 

deszczowych przy targowicy (okolica przedszkola i żłobka miejskiego oraz skrzyżowanie ulic 

Kaliskiej i Powstańców), inwestycji na ul. Filtrowej, ścieżki pieszo-rowerowej na wysokości 

parkingu przy ul. Chrobrego (duża ilość wody po opadach), możliwości dojazdu samochodów 

do działek przez ścieżkę pieszo-rowerową prowadzącą od ulicy Warszawskiej do ulicy 
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Mostowej, potrzeby odnowienia przystanków autobusowych w mieście, możliwości określenia 

opłat dla przewoźników za korzystanie z przystanków autobusowych, sprawozdań z ostatniej 

kadencji Zarządów Osiedli, 

 

Ad. 20 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 21 grudnia 2023 r. o godz. 10:00  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

wspólne posiedzenie Komisji Społecznej oraz Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 

12 grudnia 2023 r. godz. 14:00 

wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu 

i Finansów – 13 grudnia 2023 r. godz. 15.00  

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady 

 

Jacek Wiśniewski

 


